



First Party: FIRST UNITED CONTRACTING
COMPANY

CR: 2050131627

Second: Party Youssef Ali Al-Mutairi

CR: 7018846134

This Agreement has been entered into this day between 03-Nov-2025 **Amal jamaan Al- Ghamdi Transport Est** (herein after referred to as second party) and First United Contracting Company (herein after referred as First Party)

Whereas First party is a Contractor of Refineries, Petro-Chemical and other companies, Second party, after Discussions, has agreed to Provide subcontract service to the First party on the following terms and conditions.

The work Includes Mechanical, Civil, Coating painting works and Etc.

1. The First Party is responsible for IDs, passes, etc, the Second party shall provide the required Documents.
2. The first party reserves the right to terminate this contract at any time at their own discretion. However possible efforts shall be made to provide an adequate notice period.
3. The second party shall have no right to break the contract unless equal or competent service is given and accepted by the First party.
4. Payment shall be made within 45 days from the date of receipt of the second party 's invoice attached there with the worksheet approved by the First party's authorized representative

In witness where off, both the parties hereto have signed this agreement for a period of 3 months

From 03-NOV-2025 to 01-NOV-2026

Second: Party Youssef Ali Al-Mutairi

يوسف علي المطيري

Name:

Signature: _____

Date: _____

الطرف الأول:

شركة المتحدة الأولى للمقاولات

س. ت. رقم : ٢٠٥٠١٣١٦٢٧

الطرف الثاني :

يوسف علي المطيري

س. ت. رقم : ٧٠١٨٨٤٦١٣٤

تم إبرام هذه الاتفاقية في هذا اليوم بين 01 يونيو 2024 بين مؤسسة الفنان الذهبي للديكور (يشار إليها بالطرف الثاني) والشركة المتحدة الأولى للمقاولات (يشار إليها فيما بعد بالطرف الأول)

في حين أن الطرف الأول هو مقاول للمصافي والبتروكيماويات وغيرها من الشركات، فقد وافق الطرف الثاني، بعد المناقشات، على تقديم خدمة التعاقد من الباطن إلى الطرف الأول وفقاً للشروط والأحكام التالية.

يشمل العمل أعمال الطلاء الميكانيكية والمدنية والطلاء وغيرها.

1. يكون الطرف الأول مسؤولاً عن بطاقات الهوية والتصاريح وما إلى ذلك، ويجب على الطرف الثاني تقديم المستندات المطلوبة.

2. يحتفظ الطرف الأول بالحق في إنهاء هذا العقد في أي وقت وفقاً لتقديره الخاص. ومع ذلك، يجب بذل الجهود الممكنة لتوفير فترة إشعار كافية.

3. لا يحق للطرف الثاني فسخ العقد إلا إذا تم تقديم خدمة مساوية أو مختصة وقبولها من قبل الطرف الأول.

4. يتم السداد خلال 45 يوم من تاريخ استلام فاتورة الطرف الثاني مرفقة بها ورقة العمل المعتمدة من ممثل الطرف الأول المعتمد

وإثباتاً لذلك، وقع الطرفان على هذه الاتفاقية لمدة 3 أشهر

From:

First Party: FIRST UNITED CONTRACTING
COMPANY

شركة المتحدة الأولى للمقاولات

Name:

Signature: _____

Date: _____

رقم الاشتراك	رقم السجل	الرقم الموحد
297449	2055138365	7041381158

شركة المتحدة الأولى للمقاولات

رقم الطلب	تاريخ الطلب	الرقم الوطني
56245487	05/11/2025	235487

مقدم الطلب
حسين صالح حسين آل فطاح

صدر بناءً على طلب المشتري دون أدنى مسئولية عن غرفة الشرقية وللتحقق مسح QR أو من www.saudichambers.sa

رقم الاشتراك	رقم السجل	الرقم الموحد
375964	2050165297	7008790987

يوسف علي المطيري

رقم الطلب	تاريخ الطلب	الرقم الوطني
89451672	05/11/2025	675492

مقدم الطلب
يوسف علي المطيري

صدر بناءً على طلب المشتري دون أدنى مسئولية عن غرفة الشرقية وللتحقق مسح QR أو من www.saudichambers.sa

ap:



8143 King Faisal

Website: www.

شركة ذات مسئولية محدودة

fact No: +966-552626670

itedsa.tech,